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Z A P I S N I K 

 

1. izredne seje Občinskega sveta Mislinja, ki je bila v ponedeljek, dne 29. maja 2020, ob 10. uri, v veliki 

dvorani PC Lopan, Šolska cesta 55, Mislinja. 

 
Na podlagi 2. odstavka 35. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 100/2005- uradno 

prečiščeno besedilo),  31. člena Statuta Občine Mislinja (Uradni list RS, št. 63/2010 in Uradno glasilo 

slovenskih občin, št. 5/2012 in 27/2016) je sejo sklical župan, Bojan Borovnik. 
 

 Na seji so bili: 

 

- prisotni člani sveta: Aleš Založnik, Edvard Pušnik, Jaka Šilak, Jerneja Smonkar, Dani Pogorevc, 

Marijan Križaj, Alojz Tretjak, Miran Ramšak, Jernej Mrak, Marko Tovšak, Rajko Brodej, Petra 

Andrejc Pantner, Jure Skobir in Viktor Robnik 

- seji so prisostvovali tudi: Bogdan Slemenik, direktor občinske uprave, Nina Fras, za zapisnik.  

 
Seja je bila sklicana zaradi nujnosti obravnave problematike v zvezi z zaprtjem poslovalnice NLB v 

Mislinji.  

 

Članom sveta je bil po pošti posredovan predlog dnevnega reda. Župan je prisotne člane sveta pozval k 
razpravi. Razprave ni bilo, zato so prisotni člani soglasno (14 za) sprejeli naslednji 

 

s k l e p  št. 1 -izredna/1-2018-2022: 

 

Za 1. izredno sejo občinskega sveta je določen naslednji  

 

d n e v n i   r e d : 

 

1. Obravnava problematike v zvezi z zaprtjem poslovalnice NLB v Mislinji; 

 
Ad. 1 

 

 

Uvodoma je župan povedal, da je Odločitev o zaprtju poslovalnice NLB v Mislinji je povzročila 

vsesplošno neodobravanje med občani in ostalimi uporabniki bančnih storitev v Občini Mislinja. Z 

začasnim zaprtjem poslovalnice med epidemijo virusne bolezni COVID-19 se je dejansko začel tudi 

postopek dokončnega zaprtja vrat naše edine banke, NLB v Mislinji, s čemer so občanom in poslovnim 

subjektom v občini. Odločitev naj bi bila sprejeta na podlagi analize ključnih kriterijev, kot so 

rentabilnost, potencial za širitev in geografska umeščenost, kot tudi na podlagi predvidenih razmer na 

trgu ter upoštevajoč spreminjajoče uporabniške navade. Zagotavljanje bančnih storitev v občini je 

pomemben dejavnik za delovanje lokalne skupnosti. Sodobno elektronsko bančno poslovanje sicer 

omogoča opravljanje bančnih storitev od doma, vendar se pojavlja problem izvedbe pri starejši 

populaciji prebivalstva, ki ne obvlada digitalnega poslovanja vodenja svojih računov in jim 

tradicionalno bančno poslovanje pomeni edino opcijo urejanja bančnih zadev. Trenutno so nam najbližje 

bančne poslovalnice NLB na voljo v Mestni občini Velenje in Mestni občini Slovenj Gradec, ki so 

oddaljene dvanajst kilometrov v eno smer.   

Poslovna enota banke NLB v Mislinji je s svojo dolgoletno prisotnostjo pridobila ugled in zaupanje 

komitentov in jo je večina naših občanov vzelo za svojo, saj je imela cca 2.300 komitentov. 

Podobna usoda, glede zaprtja enote banke v letošnjem letu je doletela še kar nekaj slovenskih občin 

(Bled, Lucija, Radenci, Semič, Senovo in nekaj poslovalnic na območju MO Ljubljana). Župani in 

županje teh občin smo se po najboljših močeh trudili z argumenti prepričati vodstvo banke za ohranitev 

bančne enote. Prav tako smo v občinah s peticijami zbirali podpise za ohranitev poslovanja banke. 

Posebno pereča je problematika v občinah, kjer je bila NLB edina banka.  
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Župan pove, da upa, da odločitev NLB ni dokončna in še obstajajo možnosti, za ohranitev banke v 

Mislinji. V kolikor nam ne bo uspelo ohraniti NLB, pa se bomo potrudili poiskati drugega ponudnika 

bančnih storitev, ki bo ostal zvest občanom in poslovnim subjektom ter bo zagotavljal zanesljivo 

delovanje bančnih storitev. Pogovori že tečejo z nekaterimi drugimi bankami v Sloveniji, četudi 

dokončne odločitve o ponudbi druge, nove banke v Mislinji, še ni mogoče potrditi in bo to tudi zelo 

težko.  

Župan je nadalje povedal, da je že z zaprtjem 16. marca imel občutek, tudi zaradi zaprtja že prej v drugih 

koroških občinah, da se lahko zgodi dokončno zaprtje. Takrat je dobil zagotovila, da se bo banka, ko bo 

konec epidemije odprla. Na Svetu Koroške regije so župani obravnavali tudi to tematiko in po tem tudi 

poslali banki vprašanje kdaj bo odprta banka na Muti in v Mislinji Dobili smo odgovor, da po 20. maju 

bodo banke odprli, vendar datum še ni znan. Naknadno je prišel odgovor, da se banka zapira, na Muti 

pa že obratuje. V tem tednu pove, da je bil tudi na razgovoru pri Tanji Ahlin, direktorici poslovne mreže 

in direktorju NLB podružnice Podravsko – Pomurska Andreju Kleindienstu. Zahteval je še sestanek pri 

predsedniku uprave, vendar termina še ni dobil. Povezali so se z ostalimi župani po Sloveniji, kjer so se 

zaprle poslovalnice, saj so vsi zelo ogorčeni in se borijo tako kot mi.  

Nadaljeval je, da se nanj obrača zelo veliko predvsem starejših občanov, kdaj bo banka odprta, po vrhu 

vsega pa je danes odpovedal še bankomat, vendar smo dobili zagotovilo, da bo čez eno uro deloval.  

Dejstvo je, da se poslovalnice zapirajo in da ne moremo storiti ničesar, saj je strategija taka, da se bodo 

banke zapirale.  

Župan je odprl razpravo, kjer so bila podana naslednja mnenja in pobude. 

Viktor Robnik je povedal, da je odločitev NLB politična, saj iz poslanega dokumenta ne izhajajo nobeni 

tehtni razlogi za zaprtje. Ne govori se o ekonomičnosti poslovanja, niti o stroških. Glavni stroški so 

plača zaposlenih uslužbencev, kar pa strošek vseeno ostane, saj bodo delavke razporejene na delo 

drugam. Glede samega poslovanja pa meni, da dobro posluje. Povedal je, da bi bilo dobro, če bi danes 

bili tukaj tudi predstavniki bank, da bi jim lahko zastavili vprašanja. Spraševal se je, ali je še kakšna 

druga pot do tega, saj imamo poslanca v državnem zboru in državnem svetu, saj kar se dogaja na 

Koroškem, je potrebno širše razprave (gradnja tretje razvojne osi, izgubili smo policijo, zdaj izgubljamo 

banke).  

Župan pove, da se je obrnil na oba poslanca in bi bila danes tudi tukaj, ampak zaradi obveznosti sprejema 

korona paketa v državnem zboru žal danes nista z nami. Pove, da se strinja z Viktorjem Robnikom in 

da bo ta tema še izpostavljena na regiji. Borimo se proti centralizaciji, v resnici je pa zgodba drugačna.  

Nadaljeval je Jaka Šilak in sicer je pohvalil župana za ves trud, ki ga je vložil do sedaj. Nadalje je 

povedal, da ima banka na svoji spletni strani v poslanstvu zapisano  

NLB Skupina je zavezana k razvoju kulture osredotočenosti na stranke, zavedanja tveganj, integritete, 

učinkovite organizacije in družbene odgovornosti. Pravijo, da so družbeno odgovorni, po drugi strani 

pa zapirajo banke. Poslovalnica v Mislinji ni kriva za slabo poslovanje bank na državni ravni. Ponujali 

naj bi mobilno ekipo bančnikov, samo se bodo starejši težko tako hitro navadili in naučili mobilnega 

bančništva.  

Aleš Založnik je povedal, da NLB se definitivno zapira in je potrebno to temo zapreti. Potrebno se je 

truditi, da bi mogoče privabili katero drugo banko v občino. Tisti, ki so komitenti banke so po večini 

zato, ker je banka v Mislinji in mogoče na tak način dobimo novo banko, z apelom na občane, da v 

primeru odprtja nove banke, da se dosedanji komitenti prestavijo. Pove tudi, da je NLB ena najdražjih 

bank. Predlagal je da v primeru odprtja banke v Mislinji, da bo občina naredila vse, da privabi te 

komitente k novi banki. 
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Jernej Mrak je povedal, da podpira vse aktivnosti, ki so še možne, da banka ostane v Mislinji. Zavedati 

se moramo, da smo mala občina in da smo v času elektronskega poslovanja. Boji se, da je to »žalna 

seja« in da je ta koronavirus na splošno pokazal, kako se ljudje zapiramo v en svoj svet. Vidimo samo 

svoje ugodnosti, za druge nam pa je malo mar, premalo je solidarnosti in zato meni, da obstaja splošen 

problem, ne samo banke. Največ kar lahko naredimo je to, da podpiramo lokalno kar imamo. Morali bi 

reagirati že prej, ko so se zapirale poslovalnice npr. v Črni. Meni, da tudi če bi prišli predstavniki NLB-

ja danes iz Ljubljane in bi jim ta vprašanja postavili, bi težko karkoli spremenili, saj je poslovni svet v 

tem primeru močnejši. Še enkrat poudari, da podpira vse aktivnosti, da se banka obdrži v Mislinji. 

Gledano generacijsko on danes banke ne potrebuje, starejši pa jo potrebujejo.  Potrebno se je zavzeti, da 

se ne zapre še poslovalnica pošte.  

Župan nadaljuje, da ne bodo prej narejene nobene poteze, predno ne bo dokončno zaprtje NLB 

poslovalnice v Mislinji. Povedal je in se strinjal z Jernejem Mrakom, da tudi on vidi problem, da se 

lahko v prihodnosti zapre še poslovalnica pošte in si moramo prizadevati, da se ne zapre še ta. Pove, da 

bo občina priskočila na pomoč starejšim občanom s projektom Mislinjčan, da jim bomo omogočili tudi 

obisk banke. Še vedno si želi, da bi poslovalnica v Mislinji ostala.  

Viktor Robnik meni, da je potrebno na banko do zadnjega vršiti pritisk. Verjame, da bo imel župan 

izredno težko nalogo pripeljati novo banko v občino. Nadalje pove, da je krivda na nas da je do tega 

prišlo, saj ljudje plačujejo položnice v Tušu, na pošti. Na tak način smo banki dali vedeti, da je ne 

potrebujemo. Kriva pa je tudi sama banka s svojimi visokimi provizijami. Meni, da je to politična 

odločitev, saj smo NLB dokapitalizirali. Potrebno je zaradi tega vključiti tudi poslance. 

Edvard Pušnik se je strinjal z vsem kar je bilo povedano. Banka je v tuji lasti, mi smo banko prodali in 

zdaj ne moremo nič. Banka kot taka gleda samo na dobiček in ne gleda na ljudi, absolutno so neobčutljivi 

na to. Zato bo bitka težka. Podpira vse kar se da narediti da obdržimo banko. Sami smo nemočni v tej 

situaciji. Ko se je zapirala banka v Črni smo bili tiho in se nas ni tikalo. Za naprej bi bilo dobro, da bi se 

takšne občine začele skupaj pogovarjati in tudi preko DZ, združenja občin, da bi se kot skupina poskušali 

upreti takšni politiki in bi skupaj lahko kaj dosegli. Predlaga županu, da se dobro razmisli in urgira že 

sedaj, da ne zaprejo še pošte.  

Jaka Šilak pove, da se je pogovarjal s poslancem Janijem Prednikom in je bil zelo aktiven, ko se je 

zapirala poslovalnica v Črni. Povedal mu je da se je spisalo tudi protestno pismo, pod katerega se je 

podpisal predsednik državnega zbora in finančni minister ter so ga potem poslali na NLB, vendar niso 

dosegli nič. Torej tudi visoka politika tukaj odpove, saj je država samo 25% lastnik.   

Viktor Robnik meni, da politika more, tudi če ni večinski lastnik, vendar je problem do kam gredo. 

Zagotovo bi lahko država svoje naredila, če bi želela.  

Župan je dodal, da bo poklical vse občine, katerim so zaprli banke in se poskušal združiti z njimi, čeprav 

se nekateri ne odzivajo. Apeliral je na svetnike, da smo v tej zadevi enotni.  

Marko Tovšak je menil, da je danes res »žalna seja«. Občani Mislinje so veliko prispevali v banko in 

banka dobro posluje, zato je čudno da se vrata zapirajo. Žalostno je, da predstavniki niso prišli niti 

predstaviti situacije. Potrebno bi se bilo upreti, na državni ravni, da bi se malo bolj slišali in bi si banka 

naredila slabo reklamo.   

Viktor Robnik predlaga, da bi občina odkupila lokal od banke in mogoče ponuditi novi banki prostor v 

najem. Banka ne bo dala drugi banki prostora v najem.  

 
Člani sveta so glasovali o podanem predlogu sklepa. Prisotnih je bilo 14 članov sveta, za sprejem 

podanega predloga je glasovalo 14 članov sveta. 
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Občinski svet Mislinja sprejel naslednji 
 

 

s k l e p  št. 2-izredna/1-2018-2022: 

 
1. Občinski svet Mislinja pooblašča župana Občine Mislinja, da nadaljuje pogajanja za 

ohranitev enote NLB v Mislinji. Na vseh nivojih se naj vključijo skupnosti občin, Svet 

Koroške regije, koroški poslanci in ostale institucije, ki bi morebiti lahko pripomogle k 

rešitvi problema.  

 

2. V primeru dokončnega zaprtja NLB pa nadaljuje dogovarjanja za pridobitev druge 

banke.  

 

 

 
Seja je bila zaključena ob 11.30 uri. 

 

 
 

 

Zapisala:     Župan Občine Mislinja:  
Nina Fras     Bojan Borovnik 


